
Vammaisneuvosto § 29 23.11.2022

Valtuustoryhmien puheenjohtajien kuulemiset mm. ennakkoon lähetettyihin
kysymyksiin sekä muihin ajankohtaisiin asioihin

Vamneuv § 29
Palvelusihteeri Outi Friberg

1. Onko Loimaalle tulossa uudisrakentamista tai peruskorjauksia?

2. Minkälainen näkemys teillä on Sote-uudistuksen jälkeen               
    vammaisneuvoston toiminnasta?

3. Kuinka paljon kaupunki työllistää tällä hetkellä osatyökykyisiä       
    vammaisia?

4. Muuta tulevaa ja ajankohtaista.

 Päätös:  Vammaisneuvosto keskusteli kokouksessaan Jari Välimäen
(valtuustoryhmän pj, valtuutettu), Anne Paljakan (valtuustoryhmän
varapuheenjohtaja, valtuutettu) ja Timo Tammisen (valtuustoryhmän
puheenjohtaja, valtuutettu) kanssa Loimaan tilanteesta jatkossa kun
hyvinvointialue aloittaa toimintansa. Esille nousivat mm. seuraavat
asiat:

  1. Vammaispoliittisen ohjelman luominen.
  2. V. 2023 alkupuolella valtuustoseminaari, johon myös                     

   vammaisneuvosto osallistuisi.
  3. Uudisrakentamista ei tällä hetkellä Loimaalla ole. Sen sijaan         

   mietittiin esim. Alastaron yläasteen ja Hirvikosken kunnantalon      
  (tyhjillään molemmat) hyötykäyttöä esim. järjestöjen                        
 toimistotiloiksi.

  4. Vammaisten työllistyminen (lukuunottamatta kevaa, jossa             
   avotyöntekijöitä) on tulevaisuudessa otettava huomioon.


